
PROTOKOt Nr XXXVIII/201l 

Obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy Koturl 

odbytej w dniu 30 pazdziernika 201lr 


Sesja odbyta si~ w sali konferencyjnej Urz~du Gminy w Kotuniu. 

Obrady rozpocz~ty si~ 0 godz. 1400
, a zakonczyty si~ 0 godz. 1445. 

Ustawowa liczba radnych - 15 

W sesji uczestniczyto - 13 radnych tj. 86% ustawowego sktadu rady /Iista obecnosci w zatqczeniu do 

protokotu/. 

Porzgdek posiedzen ia: 

1. 	 Otwarcie Obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy. 

2. 	 Wnioski do porzqdku obrad. 

3. 	 Informacja Wojta z dziatalnosci mi~dzy sesjami. 

4. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 


Kotun na lata 2017-2016. 


5. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmian w budzecie gminy na 2017r. 

6. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie stwierdzenia przeksztatcenia dotychczasowej 


szescioletniej Szkoty Podstawowej im. Januarego Suchodolskiego w Bojmiu 


w osmioletni q Szkot~ Podstawowq im. Januarego Suchodolskiego w Bojmiu. 


7. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie stwierdzenia przeksztatcenia dotychczasowej 

szescioletniej Szkoty Podstawowej im. Bohdana Arcta w Kotuniu w osmioletniq Szkot~ 

Podstawowq im. Bohdana Arcta w Kotuniu. 

8. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie stwierdzenia przeksztatcenia dotychczasowej 


szescioletniej Szkoty Podstawowej im. Marszatka Jozefa Pitsudskiego 


w Zeliszewie Podkoscielnym w osmioletniq Szkot~ Podstawowq 


im. Marszatka Jozefa Pitsudskiego w Zeliszewie Podkoscielnym. 


9. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie przyj~cia do realizacji zadania powiatu 


z zakresu drog powiatowych. 


10. Podj~cie uchwaty w sprawie uchwalenia IIRegulaminu dostarczania wody 


i odbioru sciekow na terenie Gminy Kotun". 


11. Podj~cie uchwaty w sprawie zarzqdzenia wyborow uzupetniajqcych sottysa wsi Sosnowe. 

12. Podj~cie uchwaty zmieniajqcej uchwat~ w sprawie podziatu Gminy Kotun na 

obwody gtosowania i ustalenia ich numerow, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. 

13. 	Podj~cie uchwaty w sprawie przyj~cia Programu Rewitalizacji dla Gminy Kotun na lata 2017

2023. 

14. 	Podj~cie uchwaty w sprawie rozpatrzenia skargi na Wojta Gminy Kotun. 

15. Informacja Przewodniczqcego Rady. 

16. Dyskusja, sprawy rozne. 

17. 	Przyj~cie protokotu z poprzedniej sesji. 

18. Zamkni~cie Obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt. 1 


Przewodniczqca Rady Gminy Teresa Brusniak otworzyta Obrady XXXVIII Sesji Rady Gminy Kotun. 


Stwierdzita quorum. Przywitata przybytych na sesj~: radnych powiatowych Jana Kucia i Wiestawa 


Klimka, Wojta Grzegorza Gorala, Skarbnika Gminy Agnieszk~ Chodowskq, Sekretarza Gminy Joann~ 


J~drzejewskq, Kierownika ZGK w Kotuniu Bogdana Kucia, sottysow i radnych. 
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Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady odczytata projekt Uchwaty Nr XXXV111.261.2017 w sprawie zmian w budzecie 


gminy na 2017 rok. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-13) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 6 


W6jt wyjasnit, ze trzy kolejne projekty uchwat dotyczq stwierdzenia prawnego przeksztatcenia 


naszych szk6t podstawowych z szescioletnich na osmioletnie. Poprosit takze, aby w uchwale 


dotyczqcej Bojmia przy okresleniach opisujqcych szkot~ uzywac petnej nazwy "Szkota Podstawowa 


przy Zespole Szk6t w Bojmiu" natomiast w przypadku Kotunia "Szkota Podstawowa przy Zespole 


Oswiatowym w Kotuniu". 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXVIII.262.2017 w sprawie 

stwierdzenia przeksztatcenia dotychczasowej szescioletniej Szkoty Podstawowej im. Januarego 

Suchodolskiego przy Zespole Szk6t w Bojmiu w osmioletni q Szkot~ Podstawowq im. Januarego 

Suchodolskiego przy Zespole Szk6t w Bojmiu. 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-13) w gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 7 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXV1I1.263.2017 w sprawie 

stwierdzenia przeksztatcenia dotychczasowej szescioletniej Szkoty Podstawowej im. Bohdana Arcta 

przy Zespole Oswiatowym w Kotuniu w osmioletniq Szkot~ Podstawowq im. Bohdana Arcta przy 

Zespole Oswiatowym w Kotuniu. 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-13) w gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 8 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty 


Nr XXXV111.264.2017 w sprawie stwierdzenia przeksztatcenia dotychczasowej szescioletniej Szkoty 


Podstawowej im. Marszatka J6zefa Pitsudskiego w Zeliszewie Podkoscielnym w osmioletniq Szkot~ 


Podstawowq im. Marszatka J6zefa Pitsudskiego w Zeliszewie Podkoscielnym. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-13) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 9 


W6jt wyjasnit, ze w rozmowie ze Starostq Siedleckim ustyszat propozycj~ wsp61nego finansowania 


modernizacji ulicy Reymonta w Kotuniu, kt6ra jest drogq powiatowq. Po rozmowach w komisjach 


rady przyj~lismy propozycj~ Pana Starosty i na dzisiejszq sesj~ przygotowalismy odpowiedni projekt 


uchwaty. Nasz wktad wtasny to przygotowanie niezb~dnej dokumentacji technicznej do przybudowy 


tej drogi. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 
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Ad pkt. 14 


Protokotujqca Elzbieta Jastrz~bska poinformowata, ze nadz6r prawny Wojewody Mazowieckiego 


poprosit 0 bardziej szczeg6towe uzasadnienie odrzucenia skargi . Uzasadnienie zostato uzupetnione 


oraz zmieniono nieznacznie zapisy tresci uchwaty. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt uchwaty Nr XXXV"I.270.2017 


w sprawie rozpatrzenia skargi na W6jta Gminy Kotun. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-13) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 15 

1. 	 Przewodniczqca Rady poinformowata, ze nast~pna sesja odb~dzie si~ w dniu 27 listopada br. 

2. 	 Podzi~kowata dotychczasowemu radnemu Antoniemu Markowi Chojeckiemu za wieloletniq 

prac~ w Radzie Gminy. 

3. 	 Zaprosita wszystkich radnych, sottys6w i gosci zaproszonych na uroczyste obchody 99 


rocznicy odzyskania przez Polsk~ niepodlegtosci. 


4. 	 Zaprosita takze wszystkich do wzi~cia udziatu w organizowanym balu charytatywnym, kt6ry 

odb~dzie si~ takze lllistopada w remizie OSP w Kotuniu. Optata za wst~p 150 zt od pary. 

Ad pkt. 16 

- W6jt Gminy odczytat informacj~ Agencji restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa 0 tym, ze w 

dniu 31.12.br mija termin, w kt6rym rolnicy powinni ztozyc do agencji informacj~ na temat 

rodzaju i liczebnosci zwierzqt w hodowanych w swoim gospodarstwie. 

- Radna Barbara Kwiejda zapytata W6jta, czy podjqt juz decyzj~ w sprawie oswietlenia na ulicy 

Ogrodowej w Kotuniu. 

- W6jt stwierdzit, ze jeszcze nie podjqt takiej decyzji, ale dzi~kuje Pard radnej za przypomnienie 

mu tej sprawy. 

- Kierownik ZGK w Kotuniu Bogdan Kuc korzystajqc z obecnosci na sesji radnych powiatowych 

podzi~kowat im za szybkq interwencj~ w sprawie wycinki drzew przy sklepie w Bojmiu. 

Przekazat takze swoje uwagi do ztej jakosci wykonanej pracy. 

- Radny powiatowy Wiestaw Klimek w odpowiedzi stwierdzit, ze to nie Starostwo wykonywato 

te roboty, ale uwagi przekaze Panu Staroscie. 

- Radny powiatowy Jan Kuc stwierdzit, ze on takze ztozyt wniosek 0 modernizacj~ drogi, ale 

chciat si~ nim pochwalic jak juz wszystko b~dzie zatatwione. 

Wi~cej gtos6w w dyskusji ani wolnych wniosk6w nie zgtoszono. 

Adpkt.17 


Protok6t z poprzedniej sesji zostat przyj~ty jednogtosnie (za-13) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 18 


Wobec wyczerpania porzqdku posiedzenia Przewodniczqca Rady podzi~kowata wszystkim zebranym 


za obecnosc i udziat w obradach sesji. Nast~pnie zamkn~ta Obrady XXXVIII Sesji Rady Gminy Kotun. 


http:Adpkt.17
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